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Hulíňan

Středisko pro volný čas Klubíčko 
Hulín má novou ředitelku

S platností od 1. 9. 2014 rozhodlo zastu-
pitelstvo města Hulína o nové ředitelce Stře-

diska pro volný čas. Bývalou ředitelku paní 
Miladu Jurčíkovou nahradí od tohoto data 
paní Jitka Zachariášová. Chtěli bychom tou-
to cestou poděkovat bývalé paní ředitelce za 
vykonanou práci a paní Zachariášové popřát 
hodně kreativních nápadů na trávení volného 
času našich dětí.
Sportovní areál  Hulín má dočas-
nou ředitelku

Rada města na svém posledním zasedání 
odvolala z funkce ředitele Sportovního areálu 
Hulín, příspěvkové organizace, Ing. Jaroslava  
Rosypala a zároveň jmenovala na dobu do kon- 
ce roku 2014 ředitelkou organizace paní  

Marii Kojeckou. Město Hulín, jako zřizo-
vatel této organizace, bude zvažovat, jakým 
způsobem bude nadále zabezpečovat činnos-
ti, které jsou v její kompetenci.

Vážení čtenáři Hulíňanu,

čas prázdnin a dovolených utekl hodně 
rychle a já věřím, že jste za letní období 
načerpali spoustu energie, která vám vy-
drží minimálně do Vánoc. Počasí nám sice 
přálo tak na půl, po dlouhé době bylo tady 
v Čechách a na Moravě počasí hezčí než  
v Chorvatsku, a tak ti, kteří trávili dovo-
lenou v tuzemsku, určitě neprohloupili. 
Čas letí velmi rychle. Jeden den jsem jela 
z Kroměříže do Hulína kolem lánů obilí  
a odpoledne ten samý den jsem se vracela 

kolem podmítnutého pole, a tak se z léta stal  
za jeden den podzim! Podzim mám moc 
ráda, můžeme se těšit na probarvené lesy, 
babí léto, burčák, výlety na kole a hlavně  
na akce v našem městě, kterých se na pod-
zim chystá více než dost. 

Například letošní Svatováclavské hody  
v Hulíně budou jiné, než v jiných letech, ale 
o tom se dočtete na jiných místech Hulíňa-
nu. Přeji vám hodně pohody při čtení Hu-
líňanu. 

J. Z.

Z DNEŠNÍHO ČÍSLA:
Záhlinické hody  
se vydařily - fotopříloha
Pozvánka 
na Svatováclavské hody
Ohlédnutí členů 
rady města za uplynulým 
volebním obdobím
Malá ukázka  
z připravované knihy  
„Hulín na křižovatkách“

Úvodník
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V Hulíně vládnou ženy

Poznámka redakce
Ženy ve vedoucích funkcích hulín-

ských institucí: ZŠ - Mgr. H. Fuksová, 
MŠ - A. Hradilová, Decent - J. Štěpánková,  
ZUŠ Hulín  - E. Šimordová.

Vandalové v Hulíně

Přiznám se, že už se mi o tom nechce ani 
psát! K tématu vandalismu v našem městě se 
v Hulíňanu vracím už po několikáté. Když 
jsem psala v článku o vandalismu v minu-
lých číslech o tom, že debil zůstane debilem, 
myslela jsem si, že tento ostřejší tón zabere. 
Evidentně jsem se mýlila, protože debilové 
zase řádili na lavičkách u ZUŠ v Hulíně, jak 
můžete vidět na fotografiích. Jednu radost mi 
však tento debil, nebo debilové udělali! Evi-
dentně nejsou čtenáři Hulíňanu! Nebo neumí 
číst!!! Věřím, že se snad již podaří konečně 
tyto debily vypátrat a přísně potrestat!

J.Z.

J. Zachariášová v akci
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Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1) Schvaluje
2) Odvolává
3) Jmenuje
4) Bere na vědomí

1) Schvaluje
a) výjimku v souladu s odst. 1, ustanovení 
Článku V. Obecně závazné vyhlášky města 
Hulína č. 2/2010 o stanovení podmínek pro 
pořádání, průběh a ukončení veřejnosti pří-
stupných sportovních a kulturních podniků 
v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného 
pořádku a schvaluje ukončení akce „veřejná 
hudební produkce v areálu Grádo“ pořádané 
Liborem Houštěm, Novosady 1387, 769 01 
Holešov, a to z 11. 07. 2014 na 12. 07. 2014 
do 02.00 hodin;
platnost usnesení: do 11. 07. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) výprosu mezi městem Hulín a občanským 
sdružením Orel jednota Hulín na osobní au-
tomobil Volkswagen Transporter, RZ 2Z5 
0666, ve dnech 12. 07. – 13. 07. 2014 na 
sportovní akci v Rakousku;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;

c) provedení mimořádné inventarizace ma-
jetku SPORTOVNÍHO AREÁLU Hulín, p. 
o., a pověřuje vedoucího odboru správy ma-
jetku města koordinací předání funkce a sou-
visejících formálních úkonů;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa.

2) Odvolává
ke dni 11. 07. 2014 Ing. Jaroslava Rosypala 
z funkce ředitele SPORTOVNÍHO AREÁLU 
Hulín, p. o.;
platnost usnesení: do 11. 07. 2014;
zodpovídá: Rada města Hulína.
3) Jmenuje
na dobu od 11. 07. 2014 do 31. 12. 2014 paní 
Marii Kojeckou do funkce ředitelky SPOR-
TOVNÍHO AREÁLU Hulín, p. o.;
platnost usnesení: do 11. 07. 2014;
zodpovídá: Rada města Hulína.
4) Bere na vědomí
a) zprávu ČŠI „Oznámení skutečností zjiště-
ných při inspekční činnosti provedené Čes-
kou školní inspekcí“;
zodpovídá: pí Milada Jurčíková;
b) informace o jednání s firmou Pilana, a. s., 
Nádražní 804, 768 24 Hulín, o převodu ha-
sičské techniky formou daru s tím, že pově-
řuje starostu a místostarostu dalším jednáním  

o pronájmu či koupi zbrojnice;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza, p. Petr Polák.

V Hulíně dne 10. července 2014
 Mgr. Roman Hoza, starosta

 Petr Polák, místostarosta

Hulínská moštárna  
zahájila provoz

Více informací přineseme  
v příštím vydání Hulíňanu. 

Více informací o moštárně  
a jejím provozu na tel. čísle 736 462 195. 

Z RADNICE USNESENÍ č. 73 ze 73. schůze Rady města Hulína, 
konané dne 26. června 2014

Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1) Doporučuje ZM
2) Schvaluje
3) Jmenuje
4) Bere na vědomí
1) Doporučuje ZM
schválit kupní smlouvu na prodej id. ¼ pozem-
ku parc. č. 2235 z celkové výměry 4467 m2  

v k. ú. Bezměrov Agrodružstvu Postoupky, 
družstvo, IČ 255 60 221 za cenu 13,29 Kč/m2, 
tj. celkem za 14.842,- Kč a náklady spojené 
s vkladem do katastru nemovitostí s ohledem 
na možné povodně a záplavy;
platnost usnesení: 31. 03. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa.
2) Schvaluje
a) Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu pro-
storu sloužícího k podnikání ze dne 12. 02. 
2014 v souladu v čl. II na prodloužení ná-
jmu části domu č. p. 105 v k. ú. Záhlinice do  
31. 12. 2014;
platnost usnesení: 30. 09. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) smlouvu o dílo na provedení opravy chod-
níku ulice Sokolská č. 20/2014 mezi městem 
Hulín a Správou a údržbou silnic Kroměříž-
ska, s. r. o., se sídlem Kotojedy 56, 767 01 
Kroměříž, na základě výběrového řízení dle 
limitu č. 1;
platnost usnesení: 30. 09. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
c) smlouvu o dílo na provedení osazení 
termostatických ventilů v MŠ DECENT  
s firmou Jan Nohava – Thermatic, Požárníků  
318, 767 01 Kroměříž, na základě zadání 
zakázky malého rozsahu s finančním limi-
tem č. 1;
platnost usnesení: 30. 09. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;

d) výjimku v souladu s odst. 1, ustanovení 
Článku V. Obecně závazné vyhlášky měs-
ta Hulína č. 2/2010 o stanovení podmínek  
pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti 
přístupných sportovních a kulturních podni-
ků v rozsahu nezbytném k zajištění veřej-
ného pořádku, a schvaluje ukončení akce 
„veřejná hudební produkce v areálu Grádo“ 
pořádané FK ADMIRA Hulín, a to z 27. 06. 
2014 na 28. 06. 2014 do 02:00 hodin; 
platnost usnesení: 01. 07. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
e) podnájemní smlouvu na byt č. 1321/1 v do- 
mě č. p. 1321 na ul. Družba v Hulíně na dobu 
určitou od 01. 07. 2014 do 31. 12. 2014;
platnost usnesení: 01. 07. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
f) Smlouvu o vykonání přezkoumání hospo-
daření města Hulína za rok 2014 auditorkou 
Ing. Milenou Lakomou;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová;
g) Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci, 
uzavřené dne 30. května 2013 mezi městem 
Hulín a Muzejní a vlastivědnou společností 
v Brně, o. s., se sídlem Solniční 12, 602 00 
Brno, IČ 004 62 152;
 platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza;
h) Smlouvu o poskytnutí daru mezi městem 
Hulín a SALIX MORAVA, a. s., se sídlem 
Revoluční 30, 751 17 Horní Moštěnice,  
IČ 253 80 893;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza;
i) výjimku z počtu dětí MATEŘSKÉ ŠKOLY, 
ul. Eduarda Světlíka, Hulín, příspěvková or-
ganizace na školní rok 2014/2015:
pracoviště Ed. Světlíka 1197:
 1. třída – 28 dětí
 2. třída – 28 dětí
 3. třída – 28 dětí

pracoviště Družba 1132:
 1. třída – 28 dětí
 2. třída – 28 dětí
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: pí Andrea Hradilová;
j) Základní škole Hulín, okres Kroměříž, pří-
spěvkové organizaci, přijetí finančního účelo-
vě určeného daru ve výši 30.000,- Kč na obnovu 
vybavení dílen pracovních činností od TOS- 
HULIN, a. s., Wolkerova 845, 768 24 Hulín;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Hana Fuksová.
3) Jmenuje
členy a náhradníky hodnotící komise pro 
posuzování a hodnocení nabídek v otevře-
ném podlimitním řízení na veřejnou za-
kázku „Revitalizace náměstí Míru - Hulín“ 
v tomto složení: členové - Mgr. Roman 
Hoza, Petr Polák, Ing. Libor Pecháček, Ing. 
Roman Dutkevič, Ing. Emil Chalupa, ná-
hradníci - Jana Kouřilová, Ing. Vladimír 
Omasta, Jana Zimčíková, Ing. Vojtěch Ři-
hák, Ing. Ondřej Mlčoch. Hodnotící komise 
plní i funkci komise pro otevírání obálek;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič.
4) Bere na vědomí
a) Smlouvu o provedení reklamních a pro-
pagačních služeb mezi městem Hulín a ASP 
CZECH, s. r. o., K Teplinám 679, 763 15 Slu-
šovice, IČ 253 12 871;
platnost usnesení: přijetím;
b) zprávu o proběhlém zápisu k předškolní-
mu vzdělávání na školní rok 2014/2015 před-
loženou ředitelkou MATEŘSKÉ ŠKOLY, ul. 
Eduarda Světlíka pro školní 2014/2015;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: pí Andrea Hradilová.

V Hulíně dne 26. června 2014
 Mgr. Roman Hoza, starosta 

 Petr Polák, místostarosta

USNESENÍ č. 74  
ze 74. schůze Rady města Hulína, konané dne 10. července 2014
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USNESENÍ č. 75  
ze 75. schůze Rady města Hulína, konané dne 21. července 2014

Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1) Doporučuje ZM
2) Schvaluje

1) Doporučuje ZM
schválit Smlouvu č. 12123073 o poskytnutí 
podpory ze státního fondu životního pro-
středí ČR  v rámci Operačního programu 
Životního prostředí se SFŽP ČR, IČ 000 
20 729, se sídlem Olbrachtova 2006/9, 140 
00 Praha 4, na financování akce „Lesopark 
„Nivky“;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič.

2) Schvaluje
a) konání sportovní akce „HULMEN 2014“ 
dne 26. 07. 2014;
platnost usnesení: 30. 07. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) schvaluje změnu Zakladatelské listiny fir-
my KOMBYT SERVIS, s. r. o.;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Rada města Hulína;
c) „Plán sociálních služeb v ORP Kroměříž 
na období 2015-2017“;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
d) schvaluje příspěvek pro MAS Jižní Haná 
ve výši 20 Kč/rok na občana města;
platnost usnesení: schválením;

zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
e) schvaluje platový výměr ředitelky Spor-
tovního areálu Hulín, p. o., pí Marie Kojecké;
platnost usnesení: od 11. 07. 2014;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
f) na základě posouzení jednotlivých žádostí 
poskytnutí podpory na opravu stávajících
chodníků a vjezdů těmto žadatelům:
1) Pavel Janečka, Žižkova 180, 768 24 Hulín
2) Roman Odstrčilík, Záhlinice 42, 768 24 Hulín;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič.

V Hulíně dne 21. července 2014
 Mgr. Roman Hoza, starosta

 Petr Polák, místostarosta

USNESENÍ č. 76 
 ze 76. schůze Rady města Hulína, konané dne 7. srpna 2014

Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1)  Schvaluje
2) Jmenuje
3) Pověřuje
4) Ruší
5) Bere na vědomí
6) Projednala

1) Schvaluje
a) Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě č. B/ 
13446115 s firmou Lesy České republiky, IČ 
421 96 451, upravující dobu nájmu s mož-
ností prodloužení o ½ roku s ohledem na ře-
šení církevních restitucí;
platnost usnesení: 31. 12. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) záměr prodeje pozemku parc. č. 506 v k. ú.  
Hulín;
platnost usnesení: 31. 12. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
c) záměr směny pozemku parc. č. 1493/2 a čás- 
ti pozemků parc. č. 1493/3 a 1515/1 vše v k. ú.  
Hulín za účelem majetkoprávního vyrovnání 
užívání pozemků;
platnost usnesení: 31. 12. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
d) záměr prodeje části pozemku parc. č. 881 
v k. ú. Hulín;
platnost usnesení: 31. 12. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
e) Nařízení města Hulína 1/01/14 (Tržní 
řád) na základě ustanovení § 18 zákona č. 
455/1991 Sb., o živnostenském podnikání 
(živnostenský zákon), ve znění pozdějších 
předpisů a ustanovení § 102 odst. 2 písm. d) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zení), ve znění později vydaných předpisů;
platnost usnesení: 30. 08. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
f) konání sportovní akce závodu horských 
kol mládeže pořádané 20. 09. 2014 občan-
ským sdružením Cyklo MXM Hulín v parku 
za ZŠ Nábřeží Hulín;
platnost usnesení: 20. 09. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
g) uspořádání Mezinárodní soutěže retrie-
verů dne 3. - 5. 10. 2014 v Záhlinicích (Záh-
linické rybníky) občanským sdružením Ret-
riever klub CZ;
platnost usnesení: 05. 10. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;

h) v souladu s § 102 odst. 2 o obcích, v plat-
ném znění a § 166 odst. 3 zákona čís. 561/2004 
Sb., školského zákona, ve znění později vyda-
ných předpisů rozhodnutí nevyhlásit konkurz 
na ředitelku ZÁKLADNÍ ŠKOLY Hulín, pří-
spěvkové organizace, se sídlem Hulín, Nábře-
ží 938, okres Kroměříž, PSČ 768 24;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
i) prodloužení trvání pracovního poměru ře-
ditelky příspěvkové organizace ZÁKLADNÍ 
ŠKOLY Hulín, Nábřeží 938, okres Kroměříž, 
PSČ 768 24, Mgr. Hany Fuksové na dobu ur-
čitou do 31. 07. 2020;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
j) pověření starosty města Hulína Mgr. Roma-
na Hozy k vydání potvrzení Mgr. Haně Fuk-
sové o prodloužení trvání pracovního poměru 
ředitelky příspěvkové organizace ZÁKLADNÍ 
ŠKOLY Hulín, Nábřeží 938, okres Kroměříž,  
PSČ 768 24, s náležitostmi jmenovacího dekretu;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
k) Směrnici SM/24/01/14 – PROVOZNÍ 
ŘÁD MUZEA FRANTIŠKA SKOPALÍKA 
V ZÁHLINICÍCH;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
l) vytvoření Oddělení územního plánová-
ní a stavebního řádu v organizační jednotce 
Odbor rozvoje města a životního prostředí s 
účinností od 01. 09. 2014 s tím, že do nově 
vzniklého oddělení budou zařazeni stávající 
pracovníci Odboru rozvoje města a životního 
prostředí, kteří zabezpečují agendu stavební-
ho úřadu a agendu územního plánování;
platnost usnesení: od 01. 09. 2014;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
m) výzvu k podání nabídky a zadávací do-
kumentaci na realizaci veřejné zakázky na 
dodávky k akci „Regenerace panelového síd-
liště – Hulín, Družba – II. etapa“;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič;
n) výjimku v souladu s odst. 1, ustanovení 
Článku V. Obecně závazné vyhlášky města 
Hulína č. 2/2010 o stanovení podmínek pro 
pořádání, průběh a ukončení veřejnosti pří-
stupných sportovních a kulturních podniků 
v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného 
pořádku, a schvaluje ukončení akce „veřejná 
hudební produkce v areálu Grádo“ pro SK 
Bure Hulín, a to na dny 16. 08. 2014 - 17. 08. 

2014 do 02.00 hodin a dále dne 29. 08. 2014 
– 30. 08. 2014 do 02.00 hodin;
platnost usnesení: 17. 08. a 30. 08. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
o) prodejní cenu 10,- Kč/1 kus pohlednice 
„Pozdrav ze Záhlinic“;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.
2) Jmenuje
a) paní Jitku Zachariášovou do funkce ředi-
telky Střediska pro volný čas dětí a mládeže, 
Hulín, okr. Kroměříž, od 01. 09. 2014;
platnost usnesení: od 01. 09. 2014;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
b) členy a náhradníky hodnotící komise pro 
posouzení a hodnocení nabídek zakázky ma-
lého rozsahu na veřejnou zakázku „Rege-
nerace panelového sídliště – Hulín, Družba 
– II. etapa“ v tomto složení: členové – Mgr. 
Roman Hoza, Ing. Roman Dutkevič, Zdeněk 
Váňa, Mgr. et. Bc. Milan Konečný, Ing. Šárka 
Dostálová; náhradníci – Petr Polák, Bc. Jana 
Franeková, Bc. Božena Rušikvasová, Daniela 
Kainerová a Ing. Jiří Pavel. Hodnotící komise 
plní i funkci pro otevírání obálek s nabídkami;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič.
3) Pověřuje
tajemnici MěÚ Hulín změnou organizačního 
řádu ve smyslu schválených změn;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.
4) Ruší
1 pracovní pozici referenta stavebního úřadu;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.
5) Bere na vědomí
a) výsledné pořadí uchazečů vhodných pro 
výkon funkce a doporučení Konkursní ko-
mise pro konkurs na funkci ředitele/ředitelky 
příspěvkové organizace Středisko pro volný 
čas dětí a mládeže, Hulín okr. Kroměříž;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza;
b) Zprávu o analýze personálního využití 
stavebního úřadu;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.
6) Projednala
zápis ze 14. schůze Komise pro oblast vý-
stavby a rozvoje města;

V Hulíně dne 7. srpna 2014
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Rekonstrukce vodovodního řadu na náměstí je dokončena

Vodovody a kanalizace Kroměříž, a. s.,  
si pro tuto náročnou opravu vodovodních 
řadů vybraly kvalitního dodavatele staveb-
ních prací. Firma ROVINA, a. s., si s kom-
plikovanou stavbou poradila tak, že stavební 

práce zkrátila na polovinu plánovaného termí-
nu k dokončení díla. Předpoklad byl, že práce 
budou probíhat do konce září letošního roku a 
i město Hulín plánovalo zahájení stavebních 
prací na revitalizaci celého náměstí Míru na 
tento termín. Teď to na náměstí vypadá po 
ukončení pracovního ruchu podezřele klidně. 
Administrátor výběrového řízení na revitali-
zaci hulínského náměstí dokončuje svou práci 
na vyhodnocení soutěže. Jejího vítěze bude-
me znát v nejbližších dnech. Proto zahájení 
rekonstrukce bude následovat až po admini-
straci všech potřebných dokumentů, nejdříve 
však v polovině měsíce září. Termín k dokon-
čení tohoto díla se neposunuje, zůstává jím 
květen 2015. Ještě jednou bych poděkoval za 
vstřícný přístup firmě Vodovody a kanalizace 
Kroměříž, a. s., za finacování opravy částkou 

téměř 2 mil. Kč a firmě ROVINA, a. s., za 
odvedenou práci ve zkráceném termínu pod 
vedením stavbyvedoucího Marka Mikšánka.

Ing. R. Dutkevič

V záhlinické MŠ se dočkali  
nového sociálního zařízení

Částečná rekonstrukce sociálního zaří-
zení probíhá v odloučeném pracovišti MŠ v 
Záhlinicích. Děti i paní učitelky si zcela jis-
tě zaslouží nové WC, koupelnu i kuchyňku. 
Současný stav byl opravdu nevyhovující. Tak 
snad se budou nové prostory líbit.

Rozvíjející se  
spolupráce s Policií ČR

I po změně velitelů na postu policejní 
stanice v Hulíně dál funguje úzká spoluprá-
ce mezi vedením radnice a tímto oddělením  
a dá se říci, že tato spolupráce již sklízí první 
úspěchy. Město se totiž rozhodlo dovybavit 
policejní stanici zařízením pro sledování 
a vyhodnocování všech městských kamer. 
Policie tak získala nejen počítačové zaříze-
ní, ale i tablet pro možnost sledování kamer 
přímo z hlídkového vozu, což umožňuje 
okamžitou reakci osádce vozu. Od umístění 
kamerového systému je již vykázáno něko-
lik úspěšných zákroků od vysledování mla-
dých vandalů, ničících květinovou výzdobu 
mostu u školy, dále poškození majetku města  
za školou a také vandalismus na hřištích rov-
něž za školou. 

Dále systém napomáhá i při řešení doprav-
ních událostí či vyhledání pachatelů trestné 
činnosti. V současné době probíhá další roz-
šiřování kamerového systému, a to konkrétně 
sledování prostoru kolem bývalé školky na 
Sadové, kde je v poslední době vykazován 
pohyb mladistvých, ničících budovu bývalé 
školky. Z uvedených nápadů trestné činnosti 
je zřejmé, že rozhodnutí o kamerovém systé-
mu má své opodstatnění a svůj význam.

L. Kývala

Je mu smutno za školou

Přestože jsou prázdniny v plném proudu, 
pravděpodobně bylo mladistvému vanda-
lovi po školním zařízení smutno. 11. srpna  
v 21.31 se totiž pokusil dobývat do školní 
družiny, a to tak vehementně, že poškodil 
plastové dveře, urval dveřní madlo a kopá-
ním poškodil rám dveří. Zkrátka škoda kolem  
18 tisíc korun. Dále také silou zlikvidoval 
jeden z truhlíků na mostě u školy. Při svém 
večerním tažení, u kterého nebyl sám, však 
zapomněl, že kamery na škole a v oko-
lí prázdniny nemají. Záznam z kamery jde  
i na Policii ČR a ta již zahájila stíhání mla-
distvého vandala. Asi se rodiče budou divit, 
co jejich dítko vyvádí, a asi také budou muset 
sáhnout do kapsy k uhrazení vzniklé škody.

L. Kývala

Oprava kanalizace  
ul. Eduarda Světlíka

Firma Vodovody a kanalizace Kroměříž, 
a. s., začala ve čtvrtek 7. 8. 2014 provádět 
opravu poškozené kanalizace na ulici Eduar-
da Světlíka. Předmětem opravy není jen sa-
motná kanalizační stoka, která se bude opra-
vovat bezvýkopovou technologií, ale i oprava 
dvou kanalizačních šachet umístěných v kři-
žovatce silnic Eduarda Světlíka a Záhlinická. 
V odbočce k mateřské škole Decent bude na 
trase kanalizační stoky provedena nová reviz-
ní šachta z důvodu budoucího čištění této ka-
nalizační stoky. Uzavírka místní komunikace 
ul. Eduarda Světlíka trvala několik dní.

L. Kývala

Rekreační zařízení  
Ondráš

Jak mnozí vědí, do majetku města spadá 
i rekreační středisko v Rajnochovicích, zná-
mé pod názvem Ondráš. Toto středisko je 
dáno do hospodaření Středisku pro volný čas 
dětí a mládeže a slouží především k rekreaci 
dětí přes prázdniny, ale také o víkendech. V 
poslední době rovněž toto zařízení prochází 
významnou rekonstrukcí. Staré, nevyhovují-
cí chatky jsou postupně nahrazovány novými 
s patřičným komfortem pro ubytované děti. 
Takto bylo již vyměněno celkem 6 chatek. 
Provozovatel se rovněž snaží i o udržení za-
staralého vybavení kuchyně a rovněž o udr-
žení zdejšího bazénu, co se týká kvality vody 
na koupání. Letošní prázdninové turnusy jsou 
zcela obsazeny, a i termíny pro rok 2015 jsou 
předobjednány. S rekonstrukcí střediska je i 
nadále počítáno i v dalších letech tak, aby byl 
do budoucna zajištěn i zimní provoz, neboť 
se v blízkosti nachází sjezdovka na Trojáku.

L. Kývala

INZERCE
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1.
Do tohoto volební-

ho období jsem se svými 
kolegy šel s heslem Náš 
domov příjemnější pro 
život. Myslím si, že se 
tímto směrem podařila za 
poslední čtyři roky udě-
lat řada kroků v mnoha 
oblastech života našeho 
města. Mnoho se toho změnilo v organizaci 
práce radnice a městských organizací, mnoho 
se toho změnilo k lepšímu v tom, jak město 
vypadá. Zde chci připomenout zateplení a 
opravy fasád městských budov, naposledy 
Kulturního klubu a domu s pečovatelskou 
službou u Rusavy, nové chodníky u Alberta 
včetně osvětlení, další etapy regenerace síd-
lišť. Mnohé se také posunulo v oblasti život-
ního prostředí. Mezi nejvýznamnější zde chci 
jmenovat tolik diskutovaný lesopark Nivky, 
který ocení kromě odborníků možná víc příští 
generace Hulíňanů, vodárnami rekonstruova-
nou čističku odpadních vod, vyřešení proble-
matiky přečerpávací stanice na Podstávku. 
Velký posun vidím v oblasti kulturního a spo-
lečenského života města. Změnou v Kultur-
ním klubu, kvalitní prací knihovny, rozjezdem 
činnosti muzea Fr. Skopalíka v Záhlinicích, 
aktivitou neziskových organizací v této oblasti 
a dalších. Kamerový systém a podpora tech-
nického vybavení obvodního oddělení policie 
posílily oblast bezpečnosti ve městě. Škola i 
mateřská škola zlepšila sociální zařízení, po-
dařilo se nám navýšit kapacitu, abychom moh-
li uspokojit zájemce o umístění dětí. V oblasti 
sportu je posunem nová podlaha v tělocvičně 
školy, právě se dokončuje veřejně přístupný 
fitnesspark s posilovacími stroji, budova So-
kolovny se převádí do majetku města, které 
na sebe za sportovní klub Spartak přebírá s ní 
spojené provozní náklady, podporujeme další 
sporty a spoluvytváříme podmínky pro jejich 
činnost atd. Zároveň si město Hulín ponechá-
vá své rodinné stříbro – to, co v jiných měs-
tech už často nemají. Hlavně dětské jesle, stále 
se rozvíjející sociální služby, nebo třeba letní 
kino. Efektivně se posunul také chod úřadu, 
postupně došlo k jeho systemizaci, redukoval 
se počet pracovníků, byly provedeny procesní 
a personální audity a v tomto trendu je třeba 
pokračovat. Navíc jsem přesvědčen, že ve vět-

šině případů jsme postupovali velmi citlivě a s 
ohledem na lidi.

Velkou radost mám ze získání financí  
a konečně se blížícího začátku realizace re-
konstrukce hulínského náměstí. Tato stavba 
město změní hodně, a já věřím, že významně  
k lepšímu. Také bude zahájena II. etapa regene-
race sídliště Družba a už se chystáme na etapu 
třetí, která zasáhne Družbu II. Je ale pár věcí, 
které se nepodařilo dotáhnout do „vítězného“ 
konce, ale tím právě zůstávají výzvou pro další 
léta – zajištění dotace a vybudování tenisového 
areálu, zlepšení spolupráce se SŽDC – úpravy 
kolem dráhy, intervence v oblasti dalšího sní-
žení průjezdu kamionové dopravy, a jsou ještě 
rezervy a potřeby – opravy chodníků ve starší 
zástavbě, park v Záhlinicích.

Dlouhodobě nás trápí nedořešený soudní 
spor o areál Unitexu, který trvá již několik let, 
a přesto, že jsme v první instanci uspěli, protist-
rana se odvolala a spor se tak zřejmě dál povle-
če. To nás brzdí dlouhodobě v dalších rozvo-
jových aktivitách a zbytečně zatěžuje rozpočet.

Důležité je ale i to, co občan, pokud se ne-
zabývá konkrétními čísly, nevidí. Je to výraz-
né ozdravení financí a ekonomického ratingu 
města z hodnoticího stupně C o tři stupně  
k hodnocení B, což znamená, cit.: „Posuzovaná 
obec převyšuje rámec srovnatelných subjektů. 
Ekonomické ukazatele prokazují velmi dob-
rou finanční stabilitu. Okolní prostředí a eko- 
nomické podmínky regionu dávají dobré před-
poklady dalšího rozvoje.“ Toto je důležité. 
Toto je dobrý výsledek námi zvolené strategie 
v rozpočtování a hospodaření města. Ta je jed-
noduchá – hospodaříme s tím, co máme, bez 
úvěrů, s investicemi do úsporných opatření, 
získáváme finance z mimorozpočtových zdro-
jů – z dotací, nerozhazujeme a šetříme.

2.
Věřím, že to s týmem lidí na radnici umí-

me, že je o koho se opřít. Ale vždy jsou rezer-
vy. Mám 20 let zkušeností z práce v zastupi-
telstvu, dostatek sebevědomí a s ním spojený 
dostatek pokory, uvědomuji si, že nejsem 
dokonalý. Myslím si, že mohu tomuto městu 
ještě další posun přinést. Chci požádat obča-
ny v Hulíně, Záhlinicích a Chrášťanech zno-
vu o jejich podporu, o jejich hlas ve volbách.

V oblasti rozpočtování a hospodaření 
mám priority úplně stejné. Je to moje osobní 
přesvědčení. Město se musí rozvíjet udržitel-
ně ve všech oblastech zasahujících do života 
jeho občanů. Přál bych si, aby byl Hulín dob-
ré místo pro život.

3.
Pokud bych neměl dostatek sebevědomí 

a na druhé straně nerespektoval přínosné ná-
pady a názory nebo zásadní výhrady kolegů v 
zastupitelstvu, ale i občanů, nebylo by to zdra-
vé. Bylo by to znát i na rozhodování orgánů 
města, které většinu našich návrhů a nápadů 
včetně všech rozpočtů a klíčových rozhodnutí 
bez zásadních připomínek akceptovaly. Jsem 
i tomuto velmi rád a vážím si práce všech lidí 
na radnici, práce místostarosty, kolegů v za-
stupitelstvu a radě města, kteří podle svých 
možností, schopností a nasazení přispěli k cel-
kovému výsledku naší společné práce.  

P. S.: Bylo to náročné, ale dobře to dopadlo.

1. 
Na tuto otázku by měli 

odpovídat občané. Mám 
obavu, že od nás by to 
znělo jako samochvála, 
a to já nemám rád. Po-
kusím se tedy odpovědět 
všeobecně. Snažili jsme 
se opravovat a budovat 
ve všech částech našeho města, mám na 
mysli i v místních částech. Prioritu ovšem 
dostala sídliště v rámci dotačních titulů re-
vitalizací panelových sídlišť. I když se bude-
te sebevíce snažit, vždycky najdete občany, 
kteří budou říkat, že se udělalo hodně nebo 
málo. Opravdu tato otázka je spíše pro obča-
ny našeho města.

2. 
Odpovím napřed na první část otázky. 

Rozhodl jsem se ještě jednou kandidovat do 
zastupitelstva města. Musím přiznat, že jsem 
dokonce lídr kandidátky NEZÁVISLÝCH. 
Na druhou část otázky odpovím takto. O pri-
oritách na nové volební období jsem se radil 
se všemi kandidáty z hnutí Nezávislí. Urči-
tě si je budete moct přečíst v programovém 
prohlášení. Budou to běžné záležitosti, které 
se budou muset řešit po dobu celého voleb-
ního období. Raděj vám sdělím, o co bych 
se chtěl pokusit v případě zvolení do zastu-
pitelstva, ale nechci to dát do programu. Můj 
sen je vybudovat za školou multifunkční halu 
pro sportovní vyžití našich občanů společně 
s relaxačním centrem. Nějaké informace již 
mám a vím, že by se to za určitých podmínek 
mohlo podařit.

3.
S příchodem dvou nových radních byla 

atmosféra trochu složitější. Po určité době se 
začala situace měnit k lepšímu, až dospěla do 
situace, kdy si nemůžu stěžovat. On je totiž 
velký rozdíl být zastupitel nebo radní. Radní 
si musí být vědom toho, že jeho odpovědnost 
vůči městu a občanům je mnohem větší než 
u zastupitele. Proto si myslím, že po volbách 
by zastupitelé měli dobře uvážit, koho navr-
hují do rady města.

Ohlédnutí  členů rady města za uplynulým volebním obdobím

Redakce Hulíňanu položila radním na-
šeho města tři otázky, jak hodnotí skoro 
uplynulé volební období.
1. Jak se za 4 roky tohoto volebního  
 období Hulín změnil?
2. Pokud budete znovu kandidovat,  
 jaké priority jste si vytyčil pro nové  
 volební období?
3. Jaká byla pracovní atmosféra rady  
 města Hulína, jak se vám spolupra- 
 covalo?

Odpovědi starosty Města Mgr. R. Hozy, 
člena Zastupitelstva města Hulína
člen Rady města Hulína
Členství v komisích a výborech:
předseda hodnotící komise pro grantová 
řízení ve volebním období 2010 - 2014

Odpovědi P. Poláka, místostarosty měs-
ta člen Zastupitelstva města Hulína
člen Rady města Hulína
Členství v komisích a výborech:
člen hodnotící komise pro grantová 
řízení ve volebním období 2010 - 2014

INZERCE

Hledám pomoc  
při denním cvičení  

(protahování svalů),  
v pracovní dny dopoledne. 

Jsem vozíčkář.

Tel. kontakt: 777 229 234
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1 .
Kdo chce vidět, vidí, 

kde nechce, nevidí, že se 
město rozvíjí správným 
směrem. Samozřejmě v zá- 
vislosti na získávání finan- 
čních prostředků, ale i še-
tření na úřadě i jeho zřizo-
vaných organizacích. 

Je důležité, že se zprovoznil obchvat měs-
ta, zrekonstruovala se sídliště (a ještě budou), 
důležitý byl vodovod pro Záhlinice a Chráš-
ťany, vybudování nových chodníků a opravy 
vozovek, ZŠ a jeho okolí patří k pěkným do-
minantám s moderním vybavením, postupné 
zateplování a modernizace dalších zařízení 
města... I rozvoj a rekonstrukce soukromých 
subjektů se podílel na vzhledu města (DŮM 
ZDRAVÍ, POŠTA).

2.
V dalším období, pokud budu občany 

zvolen do zastupitelstva, bych rád napomohl 
v přípravě rekonstrukce areálu SOKOLOV-
NA (městu chybí sportovní hala), chtěl bych  
se podílet na vybudování řádného nového zá-
zemí pro HASIČE a na ukončení sporu o are-
ál UNITEX (blokace značné finanční částky, 
která by pomohla městu).

3.
Atmosféra je taková, jak její členové pra-

cují a mají zájem o společný rozvoj města. 
Je dobré, když v radě zůstávají vždy po vol-
bách 2/3 členů stejných a může se pokračo-
vat v dlouhodobě rozpracovaných plánech  
a aktivitách. Všude tam, kde došlo k celkové 
obměně vedení měst, se rozvoj značně poza-
stavil, a ze svých zkušeností vím, že to není 
dobře. Jedno období se nový člen zastupitel-
stva orientuje a spousta věcí mezitím uteče.

1.
 Čtyři roky jsou dlou-

há doba na to, abychom si 
všechny ty změny doká-
zali uvědomovat. Během 
posledního volebního ob-
dobí se hodně investovalo. 
Dnes si už málokdo vzpo-
mene, jak vypadal podjezd 
před rekonstrukcí, jak vypadalo sídliště Sado-
vá. Na Družbě můžeme každý den vidět rozdíl 
mezi novým a starým. Uvidíme, jak dlouho si 
budou lidé pamatovat staré náměstí. Změny se 
ovšem netýkají pouze budov, cest a chodníků. 
V uplynulých letech odvedli lidé z úřadu i z 
příspěvkových organizací hodně práce, která 
umožnila mít vyrovnaný a stabilizovaný roz-
počet. Za nejzásadnější počin považuji vytvo-
ření strategického plánu rozvoje města. 

2.
Jsem stranickým kandidátem, a proto ne-

jde tak úplně o osobní preference. Každý náš 
zastupitel se bude prát o prosazení našeho pro-
gramu, a v něm jsou priority hulínské Sociální 
demokracie. Je úzce spjat právě se strategic-
kým plánem, který už jsem zmínil. Reflektuje 
přání občanů, kteří se vyjádřili v dotaznících, 
a zároveň se snaží o efektivní využití jak pe-
něz z rozpočtu, tak z dotací, a pokrývá zájmy 
všech věkových skupin obyvatel Hulína.

3.
Po počátečním obroušení hran a dorovná-

ní rozdílů ve zkušenosti jednotlivých radních 
jsme pracovali efektivně a myslím, že bez 
větších problémů. Vážím si toho, že žádný 
názor nebyl odsouzen a vždy jsme všichni 
měli dostatek prostoru k argumentaci. Tímto 
bych chtěl ostatním radním poděkovat za fé-
rové a slušné jednání. 

1.
S každým rokem či ob-

dobím získáte spoustu zku-
šeností, ať již pozitivních 
či negativních. Myslím si,  
že co se týče vzájemné ko- 
munikace či tolerance k ná- 
zorům druhých, udělalo za- 
stupitelstvo, respektive rada 
města, významný skok dopředu. Také se z mé- 
ho pohledu určitě změnila i práce na radnici 
ve prospěch občanů. Nemá cenu asi vyjmeno-
vávat jednotlivé opravy či realizované stavby, 
to lidé vnímají, stejně tak ovšem vnímají i to, 
co je pálí. Vše ovšem záleží jak na finančních 
možnostech, tak i prioritách radnice.

2.
Cílů je mnoho a času málo. Opravy sil-

nic či chodníků, dokončení obnov sídlišť, 
kanalizace v Záhlinicích a Chrášťanech či 
dokončení sporu o koupený, ale nepřevede-
ný majetek UNITEXU a jiné. To vše s ome- 
zeným rozpočtem, vždy se ale snažím raci-
onálně uvažovat o potřebnosti jednotlivých 
investic a snažím se při rozhodování reago-
vat na potřeby občanů. 

3.
Myslím si, že na spoustě věcí jsme se 

shodli v zájmu města. Určitě jsem měl i od-
lišný názor, ale jak to bývá i v životě, v někte-
rých věcech převládl jiný náhled, např. na po-
stup řešení náměstí či lesoparku Nivky. Tam 
jsem byl přehlasován, ale jinak si myslím, že 
převládá pozitivní duch. Jedinou kaňkou je 
více jak dvouleté komplikování jednání rady 
stranou ČSSD, kdy se její radní účastnil jed-
nání sporadicky a nevzdal se tohoto místa ve 
prospěch jiného zastupitele, který by na sebe 
vzal zodpovědnost. 

Odpovědi Radka Navrátila 
člen Zastupitelstva města Hulína 
člen Rady města Hulína
Členství v komisích a výborech:
člen Finančního výboru Zastupitelstva 
města Hulína
člen Komise pro oblast sportu a kultury

Odpovědi Ing. Bronislava Fuksy 

člen Zastupitelstva města Hulína, člen 
Rady města Hulína

Členství v komisích a výborech:
předseda Finančního výboru Zastupi-
telstva města Hulína

Odpovědi Ing. Vladimíra Omasty 
člen Zastupitelstva města Hulína
člen Rady města Hulína

Děkuji všem radním za odpovědi a pře-
ji hodně úspěchů v nadcházejících komu-
nálních volbách.

J.Z.

PozvánkyAKADEMIE 3. VĚKU
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Hulín na křižovatkách

Malá ukázka z připravované knihy Hulín 
na křižovatkách, která bude pokřtěna na Sva-
továclavských hodech 28. září. 

Soudnictví z konce 14. stol. včetně dra-
konických trestů (např. za hru s falešnými 
kostkami se běžně usekával palec na ruce 
nebo celá ruka).

Je to už pěkných pár století, kdy měl Hu-
lín také své vlastní právo, které vykonával 
rychtář a církevní vrchnost, zastoupená větši-
nou některým z místních majetnějších osob-
ností. Lehčí viny a spory pak soudila sama 
městská rada, složená z důvěryhodných měš-
ťanů. V případě složitějších právních záleži-

tostí se ale Hulínští museli ob-
racet do Brna, 
kde v tamním 
m ě s t s k é m 
právu jako u 
vyšší instan-
ce hledali  
ponaučení. 
V právní 
knize měs-
ta Brna 
( v z n i k l a 
již před r. 
1359) se 
autorovi 
kapitoly 
o nejstar-

ších dějinách města, Mgr. Jiřím Mitáčkovi, 
Ph.D., podařilo nalézt řadu zcela neznámých 
záznamů o případech, s nimiž si hulínští 
měšťané nevěděli rady. Celkem je jich v kni-
ze doloženo 17 a čtenáře s několika z nich 
seznámíme alespoň krátce ukázkou z kapito-
ly jmenovaného autora. Dodejme, že výkon 
práva v Hulíně dodnes dokládá jméno trati 
Katůvka u splavu, kde patrně kat vykonával 
některé ortely. A na plánu z r. 1772, také nově 
objeveném, se dokonce zachovala kresbička  
městského pranýře, umístěného na náměstí 
poblíž tehdy zde stojící radnice. Tehdy ov-
šem pranýř už nesloužil k přibití odsouzen-
ce za jazyk proto, že nerespektoval výrok 
práva, jak se čtenář dočte níže, ale spíše k 
němu byly na nějakou dobu přivázány po 
jistou dobu obyvatelky města, které si sem 
tam pustily pusu na špacír v rámci nějakých 
sousedských rozepří či napadly představitele 
města, nebo veřejné pohaně u něj byli vysta-
veni drobní zlodějíčkové či pobudové, kteří 
nerespektovali daná společenská pravidla.

***
„Nejzávažnější případ představuje záznam 

o dvou souvisejících ozbrojených vpádech 
do uzavřeného domu za účasti deseti osob, v 
jednom případě spojeném s vraždou.  V této 
kauze se z hlediska městského práva jednalo 
nesporně o zvláště nebezpečné zločiny, tresta-
né smrtí. Z dalších jsme informování o třech 

osobách a dokonce jednom členu městské rady 
obviněných ze hry s falešnými kostkami, kte-
ré se trestalo běžně useknutím palce na ruce. 
Neméně závažné bylo obviněné z poranění a 
amputace části těla, kdy se hulínští přísežní 
dotazují, zda má obviněný svou nevinu doka-
zovat skrze složení přísahy. To však brněnské 
městské právo neumožňovalo.

Také byl z Hulína do Brna vznesen dotaz 
stran potrestání nedostačujícího svědectví ve 
věci krádeže, kdy se jedna ze stran dostavila 
sice k soudu, avšak nezajistila původně slíbe-
ného svědka, a byla proto potrestána peněži-
tým trestem šesti pražských grošů (respektive 
72 denárů). Stejně se Hulínští tázali na trest, 
kdy po vynesení nepříznivého rozsudku byli 
zdejší rychtář a přísežní veřejně obviněni na 
soudním fóru v prudké reakci strany, jež pro-
hrála spor, ze lži, věrolomnosti a nespravedl-
nosti. Běžný trest (vyříznutí jazyka s možností 
vykoupit jej pěti talenty, tj. sto pražskými gro-
ši) byl v tomto případě zostřen přibitím za ja-
zyk ke sloupu na městském tržišti, přičemž pro 
případ, že by se odsouzený chtěl osvobodit, 
měla mu být dána do rukou dýka k možnosti 
uříznutí jazyka. Při udělení tak drastického 
trestu rozhodovala zde nejspíše skutečnost, 
že byla učiněna nejtěžší možná urážka před-
stavitelů města – jeho přísežných, pronesená 
navíc na slavnostním soudním fóru.“

Mgr. Jiří Mitáček, Ph.D.

INZERCE
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V uplynulém 
školním roce se 
naše škola zapo-
jila do celorepub-
likového projektu 

„Česko sportuje - Olympijský víceboj 2014“.

Projekt probíhal pod vedením ČESKÉHO 
OLYMPIJSKÉHO VÝBORU a za podpory 
ministerstva školství, ministerstva zdravot-
nictví a dalších partnerů.

 Naše škola zapojila 86 procent žáků a zís-
kala stříbrný certifikát. Zároveň byl oceněn 
pedagog, který byl hlavním organizátorem 
projektu na škole - Mgr. Svatopluk Štípek.

Součástí projektu byly plněné úkoly, vel-
ké sportovní dny pro první i druhý stupeň  
a návštěva Olympijského parku v Praze. Žáci 
si mohli vyzkoušet jednotlivé olympijské dis-
ciplíny a prožít den plný sportu a olympijské 
atmosféry. 

Naše škola má ve svém programu podpo-
ru zdravého způsobu života a sport k němu 
neoddělitelně patří. 

 Proč sportovat? Dítě se učí překonávat 
překážky, respektuje pravidla, umí vítězit, ale 
i překonat prohru, umí pomoci a být oporou, 
cítí se dobře na těle i na duši…

 Jen více takových pěkných akcí. Poděko-
vání patří všem, kteří se na projektu podíleli.

 Mgr. H. Fuksová, ředitelka školy

Snad většina žáků i učitelů nabrala síly 
do nového školního roku a natěšeným prv-
ňáčkům se první školní den vydařil, jak si ho 
představovali.

Ale už v průběhu předchozího školního 
roku jsme museli připravovat plány na tento 
školní rok, nová obsazení, zajištění integra-
cí pro žáky se speciálními potřebami, tvořit 
metodické prostředí pro naplňování našich 
hlavních pilířů školního vzdělávacího pro-

gramu. A samozřejmě naplánovat prázdniny 
plné oprav a úprav pro modernizaci školy. 
A takové také byly. Malba chodeb a tříd, 
úprava sborovny, hygienického zařízení ve 
školní jídelně, oprava šatny školní družiny, 
rekonstrukce lavic v pracovně fyziky a hlav-
ně rekonstrukce tělocvičny. Jistě mi dáte za 
pravdu, že si to „zasloužila“. Nedílnou sou-
částí byla rovněž oprava soklů, šatních dveří 
a samotných šaten.

 Jsem velice ráda, že ve spolupráci s naším 
zřizovatelem, městem Hulín, můžeme stále 
zlepšovat podmínky pro vzdělávání.

 Je ale velmi těžké, když uvnitř i zvenku 
se snažíte stále zlepšovat a na druhém kon-
ci vidíte, jak někdo úmyslně vaše úsilí ničí. 
Prázdniny ještě neskončily a mladý agresivní 

jedinec se vyzuřil a zničil vstupní dveře do 
školní jídelny a družiny.

Co vede mladé lidi k takovému vandali-
smu? Nedostatek soudnosti, pohrdání pravi-
dly, neúcta k okolí? Co to je, že mu evidentně 
vůbec nedochází, co se kolem něho děje a co 
způsobil? Zřejmě o tom vůbec nepřemýšlí. A 
co ti, kteří se na něho dívali? Snad se podaří 
tento čin došetřit a viníky potrestat.

Věřím, že se nám bude dařit podílet se na 
výchově a vzdělání lepších jedinců. Určitě 
takoví jsou! 

Přeji učitelům, zaměstnancům školy, žá-
kům, ale i rodičům úspěšný školní rok.

Mgr. Hana Fuksová, 
ředitelka školy

ZÁKLADNÍ ŠKOLA Nový školní rok už se rozběhl

Česko sportuje

DRUŽINKA Končí prázdniny – hurá do školy!

Vždycky něco začíná… a něco končí…

Začal „dýchat“, otevřel poprvé oči, 
usmál se na všechny školáky, učitele a za-
městnance zařízení. Nový školní rok 2014 
- 2015 se právě v tyto zářijové dny narodil  
i v hulínské škole. 

Snad nejočekávanější se stalo první pon-
dělní ráno pro prváčky. Nastrojení, někteří 
již s aktovkou na zádech a správnou odvahou 
„velkého školáka“ s rodiči vcházeli do budo-
vy. Nejen stateční, ale i méně odvážní, třeba 
i se slzičkami, vítali usměvavé paní učitelky. 

Ve třídách 
pak útulné 
prostředí 
navodi lo 
rodinnou 
atmosféru 
- a všech-
na tréma 
i strach 
byly ty 
tam. 

Po krát- 
kém hra-
vém dopo- 
ledni se 
mnozí ode- 
brali do 

školní družiny, kde na ně netrpělivě čekali 
paní vychovatelky a starší kamarádi. Právě 
oni se malošků ujali a s chováním „mazá-
ků“ je provedli všemi hernami, cvičebnou 
a počítačovou třídou. Mezitím si rodiče 
předávali potřebné informace s vychovatel-
kami. 

Když jsme zaslechly větu: „Maminko, 
běž domů, já si tady chci ještě hrát,“ hřálo 
nás svědomí, že jsme s kolegyněmi připravily 
pro všechny děti malebné, útulné prostředí, 
které bude kluky a holčičky vybízet ke kama-
rádství, hrám, ale též se zde začnou rozvíjet 
jejich individuální schopnosti. 

Vždyť různorodost zájmových kroužků  
v družince, tělocvičně, moderně vybudované 
průlezky, hřiště za školou – to vše přispívá  
k rozvoji dětí. 

První dny školního roku máme úspěšně  
za sebou. 

Rozesmáté děti, milí starostliví rodiče, 
vstřícné vychovatelky. 

Přejme si, ať všechny další dny přináší 
dětem radost, kamarády a příjemnou zájmo-
vou činnost. Když úsměv zazáří někomu  
ve školní družině – pak spokojenost a spolu-
práce mezi rodiči a vychovatelkami je ukáz-
ková v Hulíně. 

PŘEJI KRÁSNÝ A ÚSPĚŠNÝ ŠKOLNÍ 
ROK 2014/2015.

Eva Formánková, vedoucí vychovatelka ŠD

INZERCE
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STŘEDISKO  
VOLNÉHO ČASU Tradiční tábor na Tesáku

Léto - většina dětí si představí moře  
a volné chvíle prožité s příbuznými a kama-
rády. Pro ty, co chtěli najít nové kamarády, 
nesedět celé prázdniny doma a zažít něco 
mimořádného, proběhl letos tábor na Chatě 
pod Tesákem s názvem „Šmoulové se vrací“. 

Celý týden patřil hrám, soutěžím, koupá-
ní, děti si tzv. savovou technikou vyrobily 
vlastní trika se šmoulou. V lese postavi-
ly šmoulí vesnice, své vědomosti využily  
při velké lesní hře a nechyběla ani tradiční 
návštěva policistů. Program zpestřily po-

kusy mladých debrujárů pod vedením pana 
Zachariáše. 

 Už dnes se těšíme za rok zase 
AHOOOOOOOOOJ!  

L. Žourková

Příměstské prázdniny v SVČ

O tom, že je o děti v Hulíně dobře postaráno, 
svědčí i zaplněné příměstské tábory v srpnu.

První příměstský tábor „DOBRODRUŽ-
STVÍ S RÁKOSNÍČKEM“, jak už sám ná-
zev napovídá, se odehrával na hulínském 
koupališti, kde se děti dostatečně vydováděly  
v bazénu. Na zahradě SVČ si protáhly těla na 
trampolíně a při sportovních aktivitách. Poča- 
sí nám letos moc nepřálo, ale náhradní pro-
gram v Městské knihovně, tělocvičně a ná- 
vštěva policejní stanice děti plně uspokojil. 

Druhý příměstský tábor „CESTA Z MĚS-
TA“ se nesl ve znamení cestování. V pondělí 
jsme navštívili Skopalíkovo muzeum v Záh-
linících, v úterý jsme zabloudili v Kroměříži 
v zrcadlovém bludišti, ve středu v Rožnově 
pod Radhoštěm jsme se seznámili s řemesly 
a životem našich předků. Ve Zlíně Maleno-

vicích jsme se projeli na dopravním hřišti  
a v pátek jsme našli v hulínském parku po-
klad. Počasí vyšlo, a tak jen snad dodáme,  
že se zase uvidíme na nějaké další super akci 
v Klubíčku.

L. Žourková
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Ozdravné pobyty se SVČ Hulín

V letošním roce jsme uspokojili více jak 300 klientů na našich ozdravných pobytech u moře. Všichni se těší na další sezónu.
L. Žourková

Pozvánky na naše akceDětský HULMEN - 25. 7. 2014  
- 4. ročník - Hulín - koupaliště

Středisko pro volný čas 
dětí a mládeže Klubíčko Hu-
lín, společně s triatlonovým 
oddílem Aspot Hulín, uspo-
řádalo 4. ročník triatlonového 
závodu Dětský HULMEN.  
Do závodu se přihlásil pro nás 
neuvěřitelný počet 113 dětí. 
Závod byl rozdělen do pěti 
kategorií dle ročníku naroze-
ní, od těch nejmenších, do 4 
let, až po nejstarší, do 15 let. 
Závod odstartoval kategorií 
nejmladších dětí kategorie 3-4 
let v 16 hodin. Děti za asisten-
ce rodičů překonaly brouzda-

liště, na dětských kolech či odrážedlech absolvovaly asi 100 m a stej-
nou vzdálenost i uběhly, jako opravdoví triatlonisté. Raritou byla účast  
dvouleté Sabiny Trchlíkové z Ostrožské Nové Vsi. I když samotný pohled 
na všech devět capartů závodících v této kategorii byl ohromující. Násle-
dovala kategorie dětí 5-6 let a 7-9 let, kdy malí závodníci museli překo-
nat jednu šířku velkého bazénu, na kole ujet 1500 m a uběhnout 450 metrů.  
A konečně dvě kategorie starších dětí 10-12 let a 13-15 let, kteří plavali dvě 
šířky bazénu (50 m), na kole absolvovali dva okruhy v přilehlém parku (3 km) a 
běželi 900 m. Pokud můžu hodnotit, závod byl velmi dobře organizačně zajištěn, 
měl hladký průběh bez zbytečných prodlev, ať už mezi starty jednotlivých kate-

gorií až po zpracování 
výsledků a vyhlášení 
vítězů. Celý závod pro-
vázela vynikající atmo- 
sféra, doplněná po-
vzbuzováním zejména 
rodičů, příbuzných i di- 
váků, takže malí a mla- 
dí závodníci měli do-
konalou možnost nasát 
 atmosféru opravdových 
 triatlonových závodů. 
Závěrem bych chtěl 
poděkovat všem pořa-
datelům, městu Hulín 
a sportovnímu areá-
lu Hulín, sponzorům  
a všem zúčastněným.

Více informací  na  
http://aspot.wz.cz/

INZERCE
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ZÁHLINICKÉ HODY SE VYDAŘILY

Záhliničtí si užívali prosluněnou hodovou neděli 17. srpna 2014

Sváteční mše v kostele Nanebevzetí Panny Marie
Malí Hanáčci ze Záhlinic  

na návštěvě v muzeu

DH Hulíňané doprovázela vystoupení Hanácké besedy v podání Hanáků z Hulína. 

Slavnostní průvod k hostinci U Čápa

Hudba, tanec, veselí a hlavně dobrá nálada vládla v celých Záhlinicích.



Hulíňan

Zábavné odpoledne pro malé i velké v Muzeu Fr. Skopalíka

Odpolední program si užívaly přede-
vším děti v Muzeu Františka Skopalíka 
na které čekala pohádka „Povídej paňá-
co“, sportovní soutěže, barevný kolotoč 
a samozřejmě zmrzlina.

Tak snad se hody vydařily  
a všem přinesly krásné vzpomínky.

Více fotografii na www.hulin.cz



Hulíňan

Další krok ke zlepšení životního prostředí města

Město Hulín projevuje dlouhodobé snahu 
o zlepšení stavu krajiny -  jsou realizovány a 
připravovány projekty k revitalizaci krajiny. 
Probíhá realizace lesoparku Nivky, na které 
město získalo dotační prostředky ze Státního 
fondu životního prostředí. V následujících 
měsících vznikne i nové lokální biocent-
rum (LBC)Nivky II., o jehož založení měs-
to Hulín úspěšně usilovalo v rámci opatření  
k ochraně a tvorbě životního prostředí a zvý-
šení ekologické stability, jako součást kom-
plexních pozemkových úprav (KPÚ) realizo-
vaných Státním pozemkovým úřadem, který 
celý uvedený projekt financuje.

Zájmové území o rozloze 29 951 m2 se 
nachází na hranici katastrálních území Hulín 
a Pravčice v těsné blízkosti křížení rychlost-
ní komunikace R55 a vodního toku Rusava. 
Stavba bude sloužit také jako izolační hluková, 
protiprachová a vizuální bariéra tělesa R55 od 
obytné zástavby U Stavu a sídliště Višňovce. 
Současně plynule naváže na plochu zmiňova-
ného lesoparku, čímž vznikne logická funkční, 
provozní i estetická vazba obou projektů.

Předání „staveniště“ vítězné firmě pro-
běhlo poslední srpnový týden, výsadba bude 
dokončena v dubnu 2015.

Celková urbanisticko-architektonická kon- 
cepce LBCNivky II. koresponduje s koncep-
cí v současnosti realizovaného městského 

lesoparku Nivky. V jižní části plochy, v ná-
vaznosti na vodní tok Rusava, vykazuje území 
značné podmáčení. LBC Nivky jsou schvále-
nými komplexními pozemkovými úpravami 
navrženy jako lesní biocentrum. Podél severní 
a východní hranice řešeného území (cca 2/3 
celkové plochy) jsou realizovány kompaktní 
porosty dlouhověkých dřevin s vtroušenými 
krátkověký- 
mi dřevinami 
úrovňovými,  
nadúrovňo- 
vými i pod- 
úrovňovými. 
 Směrem k 
jihozápadní 
části řešené 
plochy na 
k o m p a k t n í 
s t r o m o v ý 
porost nava-
zují křoviny, 
porost keřů 
se solitérními 
stromy a sku- 
pinami stro-
mů. Podél se- 
verní a vý- 
chodní hra- 
nice (podél 
p ř í s t u p o v é 

místní komunikace) je navržena alej z je-
řábu břeku s podsadbou křovin, složených 
pouze ze dvou druhů ve vzájemném pomě-
ru 1 : 1. V jihozápadní části řešeného území  
s ohledem na střet s inženýrskými sítěmi je 
navržena extenzivní květnatá louka osázená 
roztroušenými skupinami keřů.

Odbor rozvoje města a životního prostředí  

Pozvánka
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Nabídka kroužků na školní rok 2014 / 2015

KE KÁVĚ 100. výročí začátku 1. světové války

Koncem června a na začátku prázdnin při-
pomínala naše média výročí atentátu na násl. 
trůnu Františka Ferdinanda d´ Este a jeho 
choť v Sarajevu (28. 6. 1914) a událost ná-
sledující, vedoucí ke vzniku 1. světové války.  
V tom konfliktu postupně bylo zapojeno téměř 
70 milionů vojáků, z nichž na různých bojiš-
tích světa zahynulo necelých 10 mil. a další  
po zbytek života odnesli si různá zranění.

A jak to vypadalo v Hulíně – tehdy v 
malém městečku s cca 3 700 obyvateli, kde 
většina pracovala a živila se v zemědělství, 
část na železnicích (1841) či v místním cuk-
rovaru (1863) nebo jako drobní řemeslníci či 
obchodníci?

Vyhlášení války bylo občanům oznáme-
no vyhláškou J. V. císaře Fr. Josefa „MÝM 

NÁRODŮM“ a následujícími 
vyhláškami odvodů stále mlad-
ších ročníků podle pokynů C. k. 
Okresního hejtmanství v Kro-
měříži, které obec hulínská pro-
váděla bubnováním místních 
obecných strážníků p. Slová-
ka a Zigála. Povinná základní 
vojenská služba v Rakousku-
-Uhersku trvala 3 roky, po vy-
puknutí války byly útvary dopl-
ňovány stále mladšími ročníky. 
V průběhu válečných operací 
projížděly Hulínem neustále 
transporty podle mimořádného 

válečného jízdního řádu. Vlaky dopravovaly 
mužstvo, povozy, koně a ostatní vojenský 
materiál na frontu a zpět. V Jednotě sv. Josefa 
(dnešní KK) zřízena od října 1914 pomocná 
vojenská nemocnice pro 50-60 vojáků. Sta-
rala s o ně dobrovolná organizace Červeného 
kříže v počtu asi 30 místních žen za vedení 
tehdejšího poslance Josefa PASTYŘÍKA  
a místního lékaře MUDr. Jana VINAŘE. Ně-
kteří zemřelí vojáci byli pochováni na hulín-
ském hřbitově. Z hulínských občanů padlo  
na frontách 64 vojáků, 10 bylo nezvěstných, 
v legiích sloužilo 12 osob v Rusku, 8 v Itálii 
a 2 ve Francii.

Památku válečných obětí připomíná po-
mník postavený v r. 1922 na tzv. Rynečku u 
obecné školy, který po rekonstrukci st. silni-

ce č. 55 a odbočky na Kroměříž č. 432 byl 
přemístěn k této škole. V mnoha historických 
pramenech uvádí se tato válka jako Velká 
válka, přitom samotní autoři tohoto pojme-
nování netušili, co čeká naši generaci za ne-
celých 21 let! Poučí se lidstvo za své historie 
a bude zachován světový mír?

Vl. Úlehla
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Nálezy v archívu o stavbě dráhy císaře Ferdinanda

Zásluhu na rozvoji oblasti Hané v deva-
tenáctém století má zcela určitě výstavba a 
provoz na železnici. Zavedení pravidelného 
vlakového provozu se jistě odrazilo i v oblasti 
vznikajícího průmyslu, v samých počátcích 
zejména cukrovarnictví. Nový způsob dopra-
vy vedl k celkovému rozvoji zemědělské ob-
lasti, což se zároveň projevilo i na změnách v 
myšlení i životě obyvatel. V literatuře i v úst-
ním podání se ještě dnes lze setkat s názorem, 
že vedení trati Severní dráhy císaře Ferdinan-
da přes Kroměříž bylo zamítnuto především 
z důvodu negativního postoje kroměřížských 
měšťanů. Uváděné připomínky se týkaly ze-
jména nepříznivého vlivu na obyvatelstvo, 
domy i domácí zvířata. Je otázka, zda oprav-
du tyto důvody způsobily, že arcibiskupská 
Kroměříž byla na železnici připojena až čty-
řicet let po zprovoznění trati Vídeň – Krakov,  
a to místní dráhou začínající na nádraží v Hu-
líně. Jiné důvody než uvedené jsou popsány  
v následujícím pojednání, které bylo zveřejně-
no v tisku roku 1930. 

Pokud nebylo železnice, starala se vláda, 
aby byly v dobrém stavu alespoň silnice, kte-
ré spojovaly větší města. Takovou byla hlav-
ně silnice zvaná „císařská“, spojující Krakov 
přes Frýdek, Nový Jičín, Lipník, Olomouc, 
Prostějov a Brno s Vídní. Pochází snad ještě z 
doby vladaření císařovny Marie Teresie a Jo-
sefa II. To byla asi nejvýznamnější spojovací 
cesta, a když byl vynalezen parostroj, tedy 

záleželo vládě, aby 
tato první vymoženost 
– železnice – tepna říše 
byla postavena opět 
mezi Vídní a Krako-
vem. To se uskutečnilo 
brzy na to, když císař-
sko královská Ferdi-
nandova severní dráha 
železná dostala r. 1836 
výsadu na stavbu.

Se stavbou bylo za-
počato r. 1836 u Vídně 
a byla dohotovena od 
1. září 1841 do Pře-
rova v délce 24 1/8 
míle a do 17. října až 
do Olomouce. Dokončení to oslaveno bylo  
s velkou slavností. Lidé z daleka se vypravili, 
aby uviděli první „mašinu“. Obsadili škarpy, 
snědli to, co si přinesli v uzlíku, a čekali, až 
vlak přece dojel. Někteří, kteří měli blíže 
domov, odskočili domů něco pojísti, a tak 
mnohým se stalo, že než se vrátili, první vlak 
ujel. Ti staří pak, kteří přišli zdaleka, dlouho 
vykládali doma a vzpomínali, jaká hrůza na 
ně přišla, když tu hučící obludu uviděli a za-
přísahali se, že by na to za celý svět nesedli. 
Mnohým starým se to uskutečnilo, ale jejich 
děti byly již chytřejší a těšily se za to tím více 
na jízdu vlakem.

Dne 17. října 1841 
byla dráha s dvěma 
tehdy stávajícími paro- 
vlaky Olomoucia a Mo- 
ravia biskupem brněn- 
ským Antonínem hra- 
bětem Schaafgotschem 
(Šafgočem) slavně po- 
svěcena za Přerovem 
v úhlu, kde se dělila 
dráha k Olomouci a k 
Lipníku. Tam stál oltář 
ozdobený chvojím a kví- 
tím, a na památku ote-
vření dráhy z Hradiště 
Přerovem do Olomou-
ce r. 1841 byly natiš-
těny obrazy, na nichž 
bylo viděti Přerov  
a nad ním letící anděly. 

Inženýři museli 
dbáti na často roz-
vodněnou Moravu, a 
tak se stalo, že mnohá 
větší města byla prý 
pominuta, kdežto zase 
menší vesnice dostaly 
i nádraží.

Tak bylo i s Kro-
měříží. Staří pamět-
níci si ještě dobře 
pamatují, že řeka Mo- 
rava před 100 lety ne- 
byla ještě regulována 
a že když se rozvod- 
nila, zaplavila celé oko- 
lí. A to bylo nejen na 
Kroměřížsku, ale i na 
Napajedelsku, Hradišť- 
sku, Strážnicku a jinde.  

Tak např. za Kvasicemi na pravém břehu 
se rozkládal Trávnický les, v dřívějších do-
bách plný bařin, močálů a besedníků a na le-
vém břehu byl zase u Kvítkovic podobný les 
Bahňák a nejiné to bylo v revíře Zámeček, 
kde se rozlévala i Rusava.

Tedy nebylo toho příčinou, jak se vyklá-
dá, že různé žádosti města, aby se dráha ke 
Kroměříži nevedla, nýbrž neschůdný terén 
plný bažin a podobných překážek, u Napaje-
del zase asi srázný břeh Chřib do staré Mora-
vy, které byly příčinou, že dráhu zavedli v r. 
1840 mimo Strážnici, Bzenec, Uh. Hradiště 
po pravém břehu a za Napajedly přešli na 
levý břeh Moravy k Otrokovicím, Tlumačo-
vu, k Hulínu a odtud k Přerovu, vyhýbajíce 
se takto zaplavovanému území, jak to později 
potvrzovali i různí odborníci.

Arciť dráha dělala konkurenci povozní-
kům, tedy dá se mysliti, že ji moc nechválili, 
ale železná síť byla řídká; nyní snad na men-
ší vzdálenosti dělají konkurenci dráze auta  
a možná, že se dočkáme ještě toho, že autům 
budou konkurovati zase letadla.

Zveřejněno v tisku roku 1930. 

Jiří Haderka

INZERCE

Pozvánka
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Program letního kinaKULTURNÍ KLUB
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Pozvánky na naše akce
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Výzva

Prázdniny v KK Hulín

Během hanáckého práva a hlavně po této krásné akci se k nám dostávají 
ohlasy a vzpomínky o tom, jak to „kdysi“ v Hulíně po hanácké stránce fungo-
valo, jaké bývaly akce, vystoupení, dožínky atd. Rozhodli jsme se pokusit se 
shromáždit materiály o hanáckých akcích, tradicích, krojích a věcech souvise-
jících s hanáckou činností, a během svatováclavských hodů z nich udělat vý-
stavu. Pokud máte k dispozici materiály, fotografie či staré části krojů, ozvěte 
se prosím. 

Libor Pecháček, tel. 773 643 646, pechacek@kkhulin.cz

V letním období jsme mimo promítání let-
ního kina nabídli hulínským divákům několik 
zajímavých kulturních akcí. Nejprve se v let-
ním kině uskutečnila celorepubliková premi-
éra filmu AROUND AFRICA 2, oblíbeného 
cestovatelského dokumentu. Tento profesio-
nálně zpracovaný snímek přivezl do Hulína 
jeden z jeho autorů Zbyněk Janoušek a před 
plným letním kinem odpovídal na otázky při 
pofilmové besedě.

Úspěšnou novinkou v repertoáru kultur-
ních akcí se stal první jazzový večírek EVENT 
JAZZ, při kterém se v pátek 18. července za-

plnil dvůr KK Hulín a věříme, že jazz si tak 
najde do budoucna v Hulíně své posluchače. 

Na venkovní akce na dvoře KK navázalo  
i setkání HULÍNSKÝCH HARMONIKÁŘŮ.  
Jelikož se jednalo o nultý ročník a nikdo nevě-
děl, co od tohoto setkání očekávat, vystoupili 
jen ti nejodvážnější. Své umění hry na harmo-
niku či heligonku předvedlo šest muzikantů,  

i když víme, že v Hulíně je hráčů na tento krás-
ný nástroj mnohem více. Vystoupili Barbora 
Dudová s dcerami, Anna Pecháčková, Štěpán 
Katrňák a Karel Zádrapa, všem patří velký dík 
za odvahu a předvedený výkon. Příští léto se 
harmonikáři opět setkají a už dnes se těšíme.

Libor Pecháček, KK Hulín, p. o.

INZERCE
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V polovině prázdnin jsme se rozhodli za 
podpory města Hulína zpříjemnit pohodovou at-
mosféru i návštěvníkům hulínského koupaliště.

K létu patří sluníčko, koupaliště a hlavně 
relaxace. Kde jinde se dá výborně relaxovat 
než u vody, na plážové osušce a nově i s kni-
hou či časopisem z vyřazeného knižního fon-
du hulínské městské knihovny.

Návštěvníci si mohli zkrátit dlouhou chví-
li zapůjčením knih i časopisů z několika de-
sítek titulů. K dispozici je literatura pro děti  
i pro dospělé. Kdo nerad čte, může si zalistovat 
v časopisech.

Tato služba „Plážové knihovny“ se osvěd-
čila např. Knihovně Kroměřížska na koupali-
šti Bajda, ale i v dalších městech (v Blansku 
či ve Vsetíně). Svůj původ má toto půjčování 
v USA, odtud se přesunulo do Evropy, kde se 
realizovalo různými formami se zaměřením 
na podporu čtení.

J.Z.

Plážová knihovna na hulínském koupalištiKNIHOVNA

Pozvánka

INZERCEHanáci z Hulína na Slovensku  
a na krajských dožínkách

V neděli 27. července vyrazila skupina našich krojovaných předvést 
své umění do zahraničí. No ale skupinka ani tak ne, byl nás téměř celý 
autobus. Náš folklórní soubor byl pozván na Vlkolínec, což je malý, ale 
velmi živý skanzen nad městem Ružomberok, vesnička je zapsána na 
seznamu UNESCO a díky tomu má partnerství s městem Kroměříž.

Z Hulína se vypravilo 11 párů. 
Předvedli jsme ukázku hanáckého 
práva i s vyplácením a zatančili ha-
náckou besedu, náladu nám nepoka-
zilo ani proměnlivé počasí. Děkuji 
všem účastníkům i doprovodu za bá- 
ječnou atmosféru během celého vý-
letu a za prozpívanou cestu domů, 
ale hlavně za krásnou reprezentaci 
Hulína a šíření hanácké tradice.

Další příležitostí předvést ně- 
co z našeho umu byly krajské do-
žínky v Kroměříži v sobotu 23. 8.  
2014. Průvodu a následného vy-
stoupení s besedou se zúčastnilo 
10 krojovaných párů, velký dík 
patří zejména Hulíňanům za do-
provod.

Libor Pecháček, KK Hulín,  
p. o.
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FotbalSPORT

Dne 11. 07. 2014 se v Záhlinicích 
uskutečnil fotbalový turnaj zaměstnanců 
TOS HULÍN ranní a odpolední směny, 
děkujeme všem za účast a také obsluze 
bufetu.

František Ševčík

Úspěšné zakončení jarní sezony 2014  
hulínského juda

Poslední květnovou sobotu hostila spor-
tovní hala Slávie Kroměříž mezinárodní 
Velkou cenu Kroměříže žactva a dorostenců 
v judo. Do Kroměříže dorazili mladí judisté 
z Polska, Slovinska, Moldávie, Slovenska a 
celé ČR. Hulínský Spartak Hulín zde repre-
zentovali dva dorostenci, kteří suverénně 
ovládli váhu do 55 kg ziskem zlaté a stříbrné 

medaile. Vítězem se stal Jan Franek a druhý 
skončil Daniel Kroupa.

Doposud nevětším letošním úspěchem 
pro hulínský oddíl judo bylo vítězství ve star-
ších žákyních Zuzany Eliášové na největším 
turnaji ve střední Evropě konané v Budapešti. 
Tohoto turnaje se zúčastnilo mnoho zemí z 
Evropy. Většina závodníků tam bylo ze zemí 
bývalého Sovětského svazu. Z tohoto turnaje 
se Zuzka přesunula po krátkém soustředění 
do Německa na mezinárodní Velkou cenu Er-
furtu. Přestože zde čtyřikrát zvítězila, skonči-
la na 9. místě. Ve své váze měla přibližně 50 
konkurenčních závodnic.

Zuzce i všem ostatním „judistům“ gratu-
luji a děkuji, že spousta dřiny na tréninzích 
přináší zasloužené ocenění na takových sou-
těžích.

Dušan Horák, 
 trenér

Sportovní pozvánky

ROZLOSOVÁNÍ PODZIM 2014  
FOTBALOVÝ KLUB ADMIRA HULÍN

Kolo Den Datum Čas Domácí Hosté
1. Neděle 10. 8. 16:30 ADMIRA MALENOVICE
2. Sobota 16. 8. 16:30 TEČOVICE ADMIRA
3. Neděle 24. 8. 16:30 ADMIRA KOSTELEC U HOL.
4. Neděle 31. 8. 10:15 SLAVIČÍN „B“ ADMIRA
5. Neděle 7. 9. 16:00 ADMIRA SEHRADICE
6. Neděle 14. 9. 16:00 TLUMAČOV ADMIRA
7. Neděle 21. 9. 15:30 ADMIRA PŘÍLUKY
8. Neděle 28. 9. 15:30 LUŽKOVICE ADMIRA
9. Neděle 5. 10. 15:00 ADMIRA VESELÁ

10. Neděle 12. 10. 14:30 SKAŠTICE ADMIRA
11. Neděle 19. 10. 14:00 ADMIRA LUKOV
12. Neděle 26. 10. 14:00 ADMIRA TĚŠNOVICE
13. Neděle 2. 11. 13:30 ROŠTĚNÍ ADMIRA
14. Neděle 9. 11. 13:30 MALENOVICE ADMIRA
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•  Prodám slivovici, litr za 220,- Kč.  
 Tel.: 605 509730.
•  Koupím vzduchovku, jakoukoliv.  
 Tel.: 605 509730.
•  Staré pivní lahve s litými nápisy, dokumenty  
 a fotky z pivovarů a hospod, staré hospodské 
  sklenice, starší pivní tácky, a také předvá- 
 lečné pohlednice koupím do sbírky.  
 Tel. 734 282 081.
•  Pronajmu garáž v Nerudově ulici v Hulíně.  
 Volná od 1. 8. 2014. V garáži je elektřina  
 a regály. Cena dohodou. Tel.774 771 055.
•  Trápí vás celulitida? Využijte stále nízkých  
 cen ke zlepšení své postavy ultrazvukovou  
 kavitací (neinvazivní liposukcí). Bližší info  
 na www.k-kosmetika.cz, tel. 607 524 758.
•  Hledám ke koupi byt 2-3+1 nebo dům v Hu- 
 líně a nejbližším okolí. Tel.: 776 165 731.
•  Prodám dřevo na topení, listnaté, suché,  
 délka polen cca 25 cm (přibližně 6 m3), mož- 
 no vidět v Hulíně. Tel. kontakt 606 513 119.
•  Nabízím k pronájmu garáž u hřbitova.  
 Tel.: 723 759 710

•  Hledám kamaráda-kamarádku ve věku 50+  
 se zájmem o kulturu - návštěva divadla,  
 kina, hrady a zámky a tanec. Auto mám.  
 Tel. kontakt 723764123.
•  Mladá móda - dobré ceny - módní trendy  
 letošního roku - využijte objednávky z po- 
 hodlí domova na www.moda-expres.cz
•  Masáže Romana Zonová, Nábřeží 1314,  
 každý čtvrtek a pátek odpoledne. 
 Objednávky na tel.: 731 381 691.
•  Umyji okna (150 Kč/h), uklidím byt  
 (85 Kč/h) - 731 381 691.
•  Prodám 5 ks dřevěných oken 150x120  
 včetně skel. Cena 150 Kč za kus.
 Mob. 603481327 nebo rmhobby@volny.cz
•  Daruji tříměsíční kočičku a stejně starého  
 kocourka. Odběr v Hulíně.
 Mob. 603481327 nebo rmhobby@volny.cz 
•  ING. DOSTÁL - GEODET - HULÍN
 Provádí veškeré zeměměřické práce v ob- 
 lastech katastru nemovitostí a stavební  
 geodézie. Tel. : 724 221 815

•  Servis pračky, myčky, sporáky a další  
 elektrospotřebiče. Marek Dolák, 
 tel.: 737 366 124, www.servis-dolak.g6.cz
•  Příležitostný dovoz – odvoz dodávkou.  
 Pračky, ledničky, koberce i do sběrných  
 dvorů. Volejte: 728 115 702

ŘÁDKOVÁ INZERCE

INZERCE

Prodáváte? Kupujete? Hledáte? 
Cena plošné inzerce za cm² 10 Kč + 21%  DPH.
Řádková inzerce zdarma.
Jednoduchý, krátký text inzerce zašlete na  
e–mail: knihovnahulin@seznam.cz 
osobně Městská knihovna v Hulíně ve vý-
půjční hodiny Městské knihovny v Hulíně. 
Uzávěrka 15. dne v měsíci.
Pondělí    9.00 – 12.00
Úterý    12.30 – 17.00
Středa     8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30
Čtvrtek  12.30 – 17.00
Pátek    8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30

Marie Mádrová  1925
Karel Lipold 1947
Jiřina Pospěchová  1920
Marie Smutková  1940
Oldřich Stratil  1928
Anna Němečková  1928
Jarmila Polášková  1941
Stanislav Zapletal  1953
Marie Foukalová  1922
Marie Marcinková  1928

OPUSTILI NÁS

Finále Moravského poháru v gymnastice opět v Hulíně

Příjemné ukončení sezony hulínských gymnastek

Český svaz gym-
nastických sportů 
uspořádal 14. 6. 
2014 ve Valašském 
Meziříčí druhý roč- 
ník závodu kraj-
ských družstev ve 
sportovní gymna- 
stice. Závod byl 
určený pro druž-
stva složená z nej-
lepších závodnic z 

jednotlivých krajů. Závod byl rozdělený do 
tří kategorií - družstva do 10 let, 11 - 12 let 
a nad 13 let.

Do družstva Zlínského kraje byly za své 
výkony nominovány 4 hulínské závodnice.  
V družstvu Zlínského kraje do 10 let startovala 
Kateřina Teterová. Družstvo obsadilo 5. místo.

V kategorii 11 - 12 let družstvo ZL kraje 
obsadilo 2. místo. Za Hulín startovaly Sára 
Rzažewská a Tereza Daňková. Spolu s nimi 
startovala Justýna Kovaříková z Uherského 
Brodu a ze Vsetína Johana Kocurková.

Mezi 13 let a staršími startovalo zlínské 
družstvo jako nejstarší, s průměrným věkem 19 
let. Vybojovalo 2. místo. Členkou byla i závod-
nice z Hulína - trenérka, která stále ráda závodí, 
Tereza Mrlíková. Družstvo doplňovala nejstarší 
závodnice závodu Jana Baranová ze Vsetína a 
dále Martina Kročilová ze Zlína, Tereza Stuch-
líková z Uherského Ostrohu a domácího oddílu 
z Valašského Meziříčí Markéta Pernická.

Všem reprezentantkám za Zlínský kraj 
blahopřejeme.

Trenéři

Po roce byl Hulín Cup opět finálovým zá-
vodem Moravského poháru (MP). Loni byl 
pilotní projekt akcí jen pořadatelů jednot- 
livých závodů. Letos byl MP uspořádán ve spo-
lupráci s Českým svazem gymnastických sportů. 

Závodu se zúčastnilo 118 závodnic z 18 
oddílů. Startovalo 8 domácích závodnic.

V nejméně početné kategorii 1994 a star-
ší byla Tereza Mrlíková na 4. místě. Na 15. 
místě se umístnila Sára Rzažewská. Ostatním 

se na domácím závodu v konkurenci nejlep-
ších nedařilo a obsadily ve svých kategoriích 
umístění ve spodní části startovního pole. 
Startovaly tyto závodnice - Suchardová, Ro-
hlederová, Pecháčková, Teterová, Janečková 
a Navrátilová.

V celkovém pořadí Moravského poháru 
dosáhla nejlepšího umístnění závodící tre-
nérka Terka Mrlíková a vybojovala v kate-
gorii veteránek celkové výborné 2. místo ze 

6 účastnic v této veteránské kategorii. Jediná 
naše závodnice Sára Rzažewská, která ne-
vynechala žádný z pěti závodů MP, obsadila 
pěkné 13. místo. Ve stejné kategorii Tereza 
Daňková obsadila 15. místo. Škoda chybějí-
cích bodů za vynechaný jeden závod, mohla 
být mezi nejlepšími 8 závodnicemi. V této 
kat. bylo 26 závodnic. Seriálu se ještě zúčast-
nily Sabina Suchardová, Denisa Rohledero-
vá, Nikola Pecháčková, Tamara Janečková, 
Eliška Navrátilová a Kateřina Teterová. 
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Dne 15. září vzpomeneme 4. smutné výročí,  
kdy nás navždy opustila moje milovaná manželka,  

naše maminka, babička a prababička 

paní FRANTIŠKA ZBORKOVÁ
S láskou vzpomínají manžel Vlastimil,  
děti Eva, Hana a Michal s rodinami.

VZPOMÍNKA
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Dne 1. srpna 2014 jsme vzpomněli  
1. smutné výročí úmrtí  

mého manžela a našeho tatínka 

JOSEFA HERMANA 
S láskou stále vzpomínají manželka,  

syn Petr a Josef s rodinou.

Utichlo srdce, zůstal jen žal, kdo tě měl rád, vzpomíná dál.
Dne 18. července 2014 jsme vzpomněli 3. smutné výročí  

úmrtí mé manželky, naší maminky a babičky, 
paní BOŽENY ŠTRUBLÍKOVÉ  

z Hulína
S láskou stále vzpomínají manžel Vojtěch 

a synové s rodinami.  
Všem, kteří vzpomenou s námi, děkujeme.

Dne 20. srpna 2014 jsme vzpomněli  
2. smutné výročí úmrtí, kdy nás navždy  

opustil můj manžel, náš tatínek a dědeček, 

pan KAREL KUCHAŘÍK  
z Hulína

S láskou stále vzpomínají manželka Františka,  
dcery Anna, Marta, Františka, syn Karel, 

vnoučata a pravnoučata.

Je tomu již pět let od úmrtí 

paní  
HANY POSPĚCHOVÉ, 

která nás opustila 2. září 2009. 

Kdo jste ji znali, vzpomeňte na ni  
spolu s rodinou.

Dne 8. září 2014 vzpomeneme  
6. smutné výročí úmrtí naší maminky,  

tchyně, babičky, sestry a tety, 

paní ANNY RUDOLFOVÉ  
z Hulína

Prosíme všechny blízké a známé naší drahé 
zesnulé o tichou vzpomínku.

Děkují zeť Petr a vnučka Ája.

Dne 18. července 2014 oslavil krásné 
životní jubileum 86 let 

pan VOJTĚCH ŠTRUBLÍK  
z Hulína.

Do dalších let hlavně hodně zdravíčka, 
štěstíčka a životního optimismu  

z celého srdce přejí synové Vojtěch  
a Jaroslav s rodinami.

BLAHOPŘÁNÍ

Osmdesátka, to nic není  
- nevěř, že Ti život změní.

S veselou myslí se na svět dívej  
a další roky jen ve zdraví užívej.

Dne 5. srpna 2014 oslavil můj manžel,  
náš tatínek, dědeček, 

pan ANTONÍN GAREC z Hulína 
80 let.

Do dalších let hlavně hodně zdraví, štěstí  
a životního optimismu Ti z celého srdce přejí  

manželka Marie, dcera Ivana a vnučky Lucie s Aneta.

Dne 6. září 2014 oslaví  
své 85. narozeniny 

paní 
FRANTIŠKA ŽÁČKOVÁ

Hodně zdraví jí  
přeje syn Mirek s rodinou.

Dne 25. srpna 2014 oslavil 

pan ANTONÍN MRŇKA 
60 let! 

Do dalších roků přejeme pevné zdraví  
a rodinné pohody. 

Kamarádi a fandové 
 od zeleného trávníku.

Dne 28. září 2014  
oslaví  životní jubileum 80 let  

naše maminka, babička, prababička 

paní MARIE VILÍMKOVÁ  
z Hulína

Všechno nejlepší do dalších let přejí  
syn s rodinou, dcera, 5 vnuků a 5 pravnuků.   

A hodně zdraví přeje celá rodina.


